

10/11/21 Week 7

Haines family,

Thank you for your patience as we transition into SchoolCNXT. If you have not received your code, please email your child's teacher for the code. We have over 60% parent contact, so please make sure you are able to connect so you can receive important updates from the school.

School wide Picture Day will take place on Friday, October 15th. Please note pictures are OPTIONAL. Your child can take their mask off to take their pictures, but must wear their mask when entering the room.

Taffy Apple Money is due on Friday, October 15th! The class who sells the most will receive a box for the class to share.

COVID 19 Testing for students - if you are interested in getting your student tested weekly for Covid 19, you must register your child. If you have already done so, your child will be notified weekly when they are at Haines. Please have your child's ID# when registering.

Student Registering: <https://home.color.com/covid/sign-up/start?partner=tf-hai-609959-students>

Parents, we are still in need of volunteers for recess/lunch. If you would like to volunteer, please complete this [form](#).

Have a great week!

各位興氏家庭：

感謝您在我們過渡到「家長溝通平台 SchoolCNXT」時的耐心等待。如果您還沒有收到代碼，請先通過電子郵件向您孩子的老師索取代碼。我們有超過 60% 的家長聯繫人已經申請帳號了，所以請確保您能夠連接(請申請帳號利用您的電話號碼或是郵箱地址)。

全校「秋季拍照日」將於 10 月 15 日星期五舉行。請注意您可以選擇買照片或者不買。但進入拍照房間時，必須戴上口罩。但您的孩子可以在拍照時除下口罩幾秒鐘。

「校董會」舉辦的朱古力蘋果銷售，預訂款項將於 10 月 15 日星期五到期！銷量最高的班房，將收到一盒免費蘋果供全班學生分享。

針對學生的 COVID 19 測試 - 如果您有興趣讓您的孩子，選擇每週在學校進行 Covid 19 免費測試，必須家長為您的孩子註冊。如果您已經註冊了，不需要再做一次。每週家長都會收到通知。註冊時請提供您孩子的學生號碼 ID#。

註冊網站(只能家長為孩子註冊)：

<https://home.color.com/covid/sign-up/start?partner=tf-hai-609959-students>

家長們，我們仍然需要「小息/午餐時段」的家長義工幫助。如果您願意貢獻寶貴時間做家長義工，請填寫此[表格](#) (Level II Volunteers 二級志願者)。

祝您有個愉快的一周！

